
Referat fra møde d.9-11-2021 
 

Tilstedeværende: Jeanette, Kirsten, Tina J, Kim, Tina, Jan. 

 

Nyt fra afdelingen:  

Kirsten fratræder som formand og går ud af bestyrelsen. Tina Jensen træder til som formand året ud.   

Mødetider skal fastlægges fremadrettet. Vi holder fast i 1. mandag i måneden.  

Tysklandstur godkendt for 2 gang. Tysklandsturen bliver måske aflyst, da der ikke kan komme nogle med fra 

bestyrelsen (måske Peter, Anne Grethe og Jan kan tage med. Der skal informeres om coronapas og 

mundbind. Sms eller gangopslag bliver sendt ud herom. Evt. rykke til sommer.  

Der skal laves ny adresseliste på bestyrelsesmedlemmer til Kent.  

 

Nyt fra administrationen:  

Regnskab gennemgået 2018, 2019, 2020 og 2021. Revision på genbrugen og ugentlige optællinger af 

pengebeløb. Kent vil informere yderligere når han har haft et møde med revisor. Der er problemer med 

aflevering af småpenge.  

Tjek op med Kent hvad rådigheds beløbet er. 

 

Nyt fra beboere:  

Der er intet nyt. 

 

Fremtidige Aktiviteter: 

Julebanko evt. med sponsorerede præmier. Kaffe, sodavand og æbleskiver kan tilkøbes. 

 

Eventuelt: 

Julefrokost forslag: Kineseren? Evt. uden drikkevare. Det bliver nok i januar (8,15,22).  

 

Til Næste møde: 



Punkter til næste møde d. 22. nov: Plan for prioritering, Årskalender, Repræsentant til Hotel Medi (Peter). 

Der skal laves opslag omkring julebanko. Julefrokost. 


